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   PROTOKÓŁ NR IV/2024 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 16 WRZEŚNIA 2024 ROKU, O GODZ. 8:00 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 609 z późn. zm.) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof 

Pauliński o godz. 8:00 w sali narad Urzędu Miejskiego otworzył IV sesję Rady Miejskiej w 

Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych. tj. 100 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka, Radcę prawnego pana 

Jakuba Małeckiego, Kierownika ZUK pana Irenusza Knychałę oraz panią z obsługi Rady i pana 

Marcina Lisa pracownika Urzędu.  

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z III sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 
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 b) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy na dzierżawę gruntów 

komunalnych na okres 5 lat 

 c) regulaminu przyznawania dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Sulmierzyce na 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 d) przejęcia przez Miasto Sulmierzyce od Powiatu Krotoszyńskiego zadania 

pn.„Zarządzanie przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych Miasta Sulmierzyce” 

 e) zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

 f) ustalenia regulaminów określających wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i 

tryb przyznawania nagród, ich wysokość i warunki wypłacania dla nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce. 

 g) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w Publicznym Przedszkolu w Sulmierzycach dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce 

 h) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 i) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na 

lata 2024-2043 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zakończenie 

Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8 Podjęcie uchwał w 

sprawie ppkt j  ustalenia dopłaty dla odbiorców usług z zakresu zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta Sulmierzyce 

Następnie zarządził głosowanie  

Głosowano w sprawie: Wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8 ppkt j podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla odbiorców usług z zakresu zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Miasta Sulmierzyce 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 
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Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z III sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

 b) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy na dzierżawę gruntów 

komunalnych na okres 5 lat 

 c) regulaminu przyznawania dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Sulmierzyce na 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 d) przejęcia przez Miasto Sulmierzyce od Powiatu Krotoszyńskiego zadania pn.„Zarządzanie 

przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Miasta Sulmierzyce” 

 e) zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

 f) ustalenia regulaminów określających wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i tryb 

przyznawania nagród, ich wysokość i warunki wypłacania dla nauczycieli zatrudnionych w 

placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce. 

 g) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w Publicznym Przedszkolu w Sulmierzycach dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce 

 h) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 i) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

   j) ustalenia dopłaty dla odbiorców usług z zakresu zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta Sulmierzyce 
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9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zakończenie 

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

W związku z nieobecnością na Sesji zaproszonych gości Przewodniczący przeszedł go 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 

następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

W związku z brakiem pytań do sprawozdania Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z III sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. Żaden z radnych 

nie złożył interpelacji ani zapytania.  

 

Ad 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/28/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3  do protokołu 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy na dzierżawę 

gruntów komunalnych na okres 5 lat 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy na dzierżawę gruntów 

komunalnych na okres 5 lat 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/29/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy na 

dzierżawę gruntów komunalnych na okres 5 lat 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 

c) regulaminu przyznawania dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Sulmierzyce 

na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  
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Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza proponuje wykreślenie w rozdz. 2 w par 2 pkt 4 ust 3. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zajęła takie samo stanowisko jak Komisja Gospodarcza.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

regulaminu przyznawania dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Sulmierzyce na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/30/2024 w sprawie regulaminu przyznawania dotacji celowej ze środków budżetu 

Miasta Sulmierzyce na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

d) przejęcia przez Miasto Sulmierzyce od Powiatu Krotoszyńskiego zadania 

pn.„Zarządzanie przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych Miasta Sulmierzyce” 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 
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przejęcia przez Miasto Sulmierzyce od Powiatu Krotoszyńskiego zadania pn. „Zarządzanie 

przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Miasta Sulmierzyce” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/31/2024 w sprawie przejęcia przez Miasto Sulmierzyce od Powiatu Krotoszyńskiego 

zadania pn.„Zarządzanie przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych Miasta Sulmierzyce” 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

e) zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 
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Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/32/2024 w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu 

 

f) ustalenia regulaminów określających wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania nagród, ich wysokość i warunki 

wypłacania dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza wnioskuje o pozostawienie dodatku motywacyjnego dla nauczycieli oraz 

dyrektorów na dotychczasowym poziomie oraz wykreślenie w załączniku nr 5 do uchwały  w 

par 2 ust 4 oraz w par 6 ust 4 wyraz "corocznie" 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zajęła takie samo stanowisko jak Komisja Gospodarcza. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

ustalenia regulaminów określających wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania 

nagród, ich wysokość i warunki wypłacania dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (1) 
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Justyna Maciejewska, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/33/2024 w sprawie ustalenia regulaminów określających wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania nagród, ich wysokość i warunki wypłacania 

dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 

g) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w Publicznym Przedszkolu w Sulmierzycach dla 

których organem prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

w Publicznym Przedszkolu w Sulmierzycach dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Sulmierzyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/34/2024 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w Publicznym Przedszkolu w Sulmierzycach dla 

których organem prowadzącym jest Miasto Sulmierzyce 

Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 

 h) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Skarbnik Miasta przedstawił autopoprawkę.  

Pytania do autopoprawki zadała Radna Agnieszka Woszczyńska.  

Głosowano w sprawie 

autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/35/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 

 i) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na 

lata 2024-2043 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Kamil Karbowiak.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/36/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2024-2043 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

j) ustalenia dopłaty dla odbiorców usług z zakresu zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta Sulmierzyce 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 
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Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

ustalenia dopłaty dla odbiorców usług z zakresu zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta Sulmierzyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

IV/37/2024 w sprawie ustalenia dopłaty dla odbiorców usług z zakresu zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Miasta Sulmierzyce 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

Ad 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na jego ręce nie wpłynęły żadne zapytania i interpelacje 

radnych i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.     

 

Ad 10. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Rady otwarł dyskusję, w której udział wzięli:  

Radna Agnieszka Woszczyńska w sprawie zapisu dot. wysokości kar w umowie odnośnie 

modernizacji SDK. Głos w tej sprawie zabrał również Przewodniczący Rady. Radca Prawny 

Jakub Małecki udzielił odpowiedzi w tym temacie.  

Radna Krystyna Ignaszewska w sprawie sytuacji na terenie Sulmierzyc po intensywnych 

opadach deszczu, które wystąpiły w dniu wczorajszym oraz w nocy, ponadto zapytała o 

obecność w pracy pracowników ZUK w poprzednim tygodniu oraz o sytuację związaną z 

czyszczeniem studzienki na ulicy Sadowniczej. Odpowiedzi w tej sprawie udzielił Kierownik 

ZUK Ireneusz Knychała.  

Ponadto Radna Krystyna Ignaszewska, Radna Natalia Kubiak oraz Przewodniczący Rady 

podnieśli temat potrzeby usprawnienia przekazu informacji w nagłych sytuacjach. Głos w tej 
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sprawie zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki, który podsumowując sytuację poinformował, że 

zwoła sztab kryzysowy ze strażakami i  pracownikami ZUK, który przy takich sytuacjach 

będzie funkcjonował 24/h. 

Przewodniczący Rady zabrał głos w sprawie konieczności wyczyszczenia rzeki oraz montażu 

wskaźnika poziomu wody na rzece.  

Radny Bartosz Kokot zabrał głos w sprawie konieczności przeprowadzenia kontroli przyłączeń  

kanalizacji deszczowej do kanalizacji sanitarnej, w sprawie czyszczenia i konserwacji 

kanalizacji deszczowej oraz wymytej kostki na chodniku na ulicy Wrocławskiej. Odpowiedzi 

w tej sprawie udzielił Kierownik ZUK.  

Radny Michał Bochniak zapytał  o miejsce ujścią wody deszczowej z ulicy Piotra 

Zielezińskiego i Starokościelnej, ponadto zwrócił uwagę na niedrożność rowu za 

zabudowaniami na ulicy Starokościelnej . Odpowiedzi w tej sprawie udzielił Burmistrz Dariusz 

Dębicki, ponadto głos w tej sprawie zabrał Kierownik ZUK oraz Przewodniczący Rady.  

Radny Jan Januszkiewicz zabrał głos w sprawie niedrożności rowów przy drodze Powiatowej 

oraz konieczności przeprowadzania okresowego przeglądu miasta. Głos w sprawie niedrożnych 

rowów zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki oraz radny Marek Matyba.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na konieczność przekazywania informacji Burmistrzowi 

dot. spraw załatwianych w Powiatowym Zarządzie Dróg przez Zakład Usług Komunalnych. 

Ponadto zabrał głos w sprawie złego stanu nawierzchni drogi na Osiedlu Ciechańskiego, 

aktualnej ilości posiadanego tłucznia, desek z których miały być wykonane ławki w mieście 

oraz w sprawie potrzeby znalezienia rozwiązania sytuacji dot. zalewania posesji przy ulicy 

Nowej. Udział w dyskusji zabrał Kierownik ZUK, Radny Adam Kierakowicz, Radny Marek 

Matyba. W wyniku dyskusji  ustalono, że lista ulic na które ma zostać rozdysponowany tłuczeń 

jest na bieżąco modyfikowana i nie musi on zostać wykorzystany wyłącznie do utwardzania 

dróg.  

Radny Adam Kierakowicz zgłosił konieczność wyrównania drogi na ulicy Rolniczej.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zabrała głos w sprawie pytań, które zostały skierowane na 

piśmie do Kierownika ZUK w czerwcu. 

Kierownik ZUK Ireneusz Knychała poinformował, że ma przygotowane odpowiedzi na zadane 

pytanie jednak materiały źródłowe dostępne są do wglądu w Zakładzie. Przewodniczący Rady 

zlecił Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie szczegółowej kontroli w ZUK.  

Radny Michał Bochniak zabrał głos w sprawie pytań, które zadał w sprawie remontu Domu 

Kultury. Przewodniczący Rady poinformował, że w piątek o godz. 16:00 w SDK odbędzie się 

spotkanie w sprawie modernizacji SDK. Głos w tej sprawie zabrał również Radny Roman 

Szczesnowski oraz Radna Agnieszka Woszczyńska.  
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Przewodniczący zaproponował zorganizowanie przez miasto zbiórki dla powodzian. Głos w tej 

sprawie zabrał również radny Roman Szczesnowski oraz Wiceprzewodniczący Dariusz 

Szczęch 

Wieceprzewodniczący Rady zabrał głos w sprawie nieodpowiednio działającego nawodniania 

na ulicy Klonowicza. Głos w tej sprawie zabrał również  Przewodniczący Rady, Radna 

Agnieszka Woszczyńska oraz Radna Krystyna Ignaszewska. Na posiedzenie Sesji  została 

poproszona pani Patrycja Nowak pracownik UM , która przedstawiła aktualne dane dotyczące 

ilości zamówionego tłucznia oraz ilości, która została już rozdysponowana na terenie miasta. 

W dyskusji na temat sposobu  dostarczania tłucznia, przyjmowania go na magazyn, jego 

rozdysponowywania, jakości oraz sposobu rozliczania i dokonywania płatności zabrał 

Przewodniczący Rady, Radna Agnieszka Woszczyńska, Radna Krystyna Ignaszewska, Radny 

Roman Szczesnowski, Radny Adam Kierakowicz  

Radny Michał Adamski zabrał głos w sprawie pokrywy koło SDK, która według niego nie 

rozwiąże problemów z zalewaniem posesji na ulicy Nowej, ponadto zapytał o sprawę drzew 

gatunku Topola, które rosną przy SDK oraz o utrudnienia w ruchu, które będą miały miejsce w 

związku z robotami na drodze Wojewódzkiej 444. Burmistrz udzielił odpowiedzi na zadane 

pytania.  

Radna Natalia Kubiak zabrała głos w sprawie zanieczyszczania rzeki pieczywem. Burmistrz 

zlecił przekierowanie kamer monitorujących w kierunku przepompowni.  

Radny Michał Bochniak zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie sytuacji dotyczącej 

rozpowszechniania nieprawdziwych informacji w stosunku do jego osoby przez Radną 

Agnieszkę Woszczyńską wśród mieszkańców ulicy Piotra Zielezińskiego. Głos w tej sprawie 

zabrała radna Agnieszka Woszczyńska, ponadto Przewodniczący Rady poprosił o rozwiązanie 

tej sprawy poza obradami Sesji, głos w tej sprawie zabrał również Burmistrz Dariusz Dębicki. 

Radca Prawny Jakub Małecki odniósł się do zapisów umowy dot. modernizacji SDK  w kwestii 

dotyczącej kar umownych.  

 

Ad 11. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 10:10  zamknął IV Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

 

Protokołowała: 

Beata Mączak 


